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Päevakord:  

1. Omar Jõpiselg annab ülevaate Hiiumaa vallavalituse eelnõust “Hiiumaa valla 
ametiasutuste struktuur ja teenistuskohtade koosseis”. 

2. Kärdla lasteaia kodukorra kinnitamine 
3. Tutvumine Kiisude rühmaruumiga 

 
 

1. Ülevaade Hiiumaa vallavalituse eelnõust “Hiiumaa valla ametiasutuste 
struktuur ja teenistuskohtade koosseis”  
 

Hiiumaa vallal on plaanis muudatused haldusteenuste osas terves vallas. Eesmärk on 
viia kõik valla haldusteenused ühe üksuse alla nimega “Hiiumaa Haldus”. Omar 
tutvustab võimaliku tulevase üksuse eesmärke.  
Tiina Hinno toob välja, et lasteaia jaoks on täna hea variant, et majas on oma 
haldusmees, kes on pühendunud lasteaiale ja on vajadusel kohe olemas. Nii on hoov 
korras ja talvel lumetõrje tehtud õigeaegselt. Täna pole ka lasteaial enam oma 
remondifondi, mis tähendab ka seda, et iga pisiremondi korral tuleb tegevus 
kooskõlastada osavallaga.  

 
Gerda Danieljants tõi näite Emmaste kooli baasil, kus koostöö EMKOga pigem ei 
toiminud.  
 
Tiina Hinno tõi ka välja, et on mures näiteks talvel lume lükkamisega, kus on päriselt 
vaja inimjõudu, mitte suurt traktorit, millega möödaminnes plats puhtaks teha. 
Lumetõrje peab olema tehtud hommikul kella seitsmeks.  

 
Gerda Danieljants esitas küsimusi, mis puudutavad täna haldusmeeste kokku liitmist ja 
üldist valla haldusteenuste ühe katuse alla viimist.  Pikemas plaanis on osa-ajaga 
töökohtade kaotamine, et tekiks asemele täistöökohad, konkurentsivõimelisema 
palgaga kui seni. 
 
Enamuse hoolekogu liikmete seisukohalt pole oluline, millise üksuse vald loob vaid see, 
et lasteaia haldus- ja remonditeemad oleksid lahendatud, üle päeva remondimees 
mingi kindla aja lasteaias ja et teenuse kvaliteet võrreldes praegusega ei langeks vaid 



tõuseks. Kõige kriitilisem aeg on talv, kus on vaja hommikul kella seitsmeks hoov lumest 
puhtaks lükata ja vajadusel lumetõrjet teha.  

 
Otsus: Hoolekogu eelistab senise olukorra säilimist (0,8 majahoidja kohta lasteaia 
struktuuris) kuni uue haldusüksuse loomiseni valla poolt (eeldatavalt 01.01.2025).  

 
2. Kodukorra kinnitamine:  

Ragne Jõhviku kirjalik ettepanek võtta välja pt 10. punkt 2. sõnaühend „ühel kuul“, sest 
tekitab segadust. Hoolekogu leidis, et kuna tegemist on volikogu määruse sõnastusega, 
siis jätta see kodukorda sisse.  
 
Gerda Danjeljants ettepanekud ja küsimused:  
Puudumisest teatamine: lisada juurde pt 4 punkt 3 lisada juurde „haigestumise korral“ 
ja sõnastada ümber nii: „lisada juurde: „Erand on lapse ootamatu haigestumine, mille 
puhul saab eelnimetatud kanalites teavitada lapse puudumisest kuni kella 9.00 .“ 

 
Gerda Danieljantsi küsimus lasteaia töökorralduse osas, mis puudutab tugiisikuid. 
Tugiisikud on seotud konkreetse lapsega ja rühma personalis arvesse ei võeta. 
 
Peatükk 9 punkt 8  
Võtta maha „kaasas on vähemalt kolm täiskasvanut“ ja jätta sõnastus „Laste 
väljasõitudel on tagatud turvavarustusega buss“.  

 
Peatükk 12 punkt 2 sõnastada ümber järgnevalt:  
„Rühmas tekkinud lastevahelisest konfliktist teavitab juures viibinud rühma õpetaja 
mõlema lapse vanemaid. Olukord lahendatakse esimesel võimalusel, kaasates rühma 
töötajad, vanemad ja vajadusel muud spetsialistid.  

 
Ühehäälselt kinnitasid kohalviibijad lasteaia uue kodukorra.  
 

3. Kiisude rühmaga tutvumine. 
Kiisude rühm asub endises Kärdla kooli käsitöömajas. Rühma nimekirjas on 12 last. 
Õppetöö toimub ühes rühmaruumis. Majas lisaks avar esik, tualetid kätepesu 
võimalusega. Puudulik on õue mänguala, lapsed jalutavad palju. Söök tuuakse lastele 
rendiautoga suurest majast. 

 
 
 


